
Koszalin, dnia 22 grudnia 2020 r.  

OA-I-2.0003.17.2020.AN 

 

 

Pani 

DOROTA CHAŁAT 

Radna Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

 

Uzupełniając odpowiedź na Pani zapytanie zgłoszone na sesji Rady Miejskiej w dniu 

22 października 2020 r. w sprawie bezpieczeństwa dzieci w koszalińskich przedszkolach informuję: 

 

 

1. dot. jak często odbywa się ozonowanie, tzn. ile razy odbyło się w poszczególnych 

przedszkolach, wg. dat, kto wykonał te czynności z pracowników przedszkolnych 

(jednodniowe szkolenie)? 

 

W załączeniu przekazuję informację z Zespołu Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej 

Przedszkoli Miejskich dot. ozonowania w koszalińskich przedszkolach – załącznik Nr 1.  

 

 

2. dot. jaka jest liczba pracowników na stanowiskach sprzątaczki, robotnik prac lekkich, 

pomocy nauczyciela, nauczyciela – liczba etatów w podziale na stanowiska i przedszkola? 

 

W załączeniu przekazuję informację z Zespołu Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej 

Przedszkoli Miejskich dot. ilości etatów na wskazanych stanowiskach w koszalińskich przedszkolach – 

załącznik Nr 2.  

 

 

Prezydent Miasta  

 

 Piotr Jedliński  

 


